
1 
 

Klantenraad van het Streekarchief Midden-Holland 
Conceptverslag van de vergadering van maandag 28 maart 2022  
 
Aanwezig: Jan Suyderhoud (Krimpenerwaard/voorzitter), Cilia den Boer (Gouda), Jan Willem Klein 
(Gouda), Johan Knoester (Nieuwerkerk aan den IJssel), Elsa Moerkerken (Krimpen aan de Lek), Cor 
Revet (Gouda), Ad van der Schoot (Gouda), Piet Smit (Waddinxveen), Pim van der Zalm 
(Zevenhuizen) en Gert Jan Jansen (Gouda, secretaris); 
Tevens aanwezig: Coretta Bakker (directeur SAMH) Sigfried Janzing (oud-directeur SAMH) en 
Michael Lucassen (SAMH). Verhinderd: Eef Oosterwijk (Moordrecht) 
 
1. Opening 
Jan Suyderhoud opent de vergadering, die plaatsvindt in aansluiting op een gezamenlijke maaltijd in 
Kruim ter gelegenheid van het afscheid van Sigfried Janzing als directeur. De agenda is akkoord. 
 
2. Conceptverslag vergadering van 28 november 2021 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Mededelingen 
N.a.v. mededeling a wordt vastgesteld dat van de zittende leden van de Klantenraad alleen voorzitter 
Jan Suyderhoud heeft aangegeven te willen afzien van herbenoeming. Vooruitlopend op die 
herbenoeming wordt in de richting van vice-voorzitter Piet Smit aangegeven dat het zeer op prijs zou 
worden gesteld wanneer hij de komende periode het voorzitterschap op zich zou nemen. Het zou 
goed zijn om uit te zien naar een tweede lid met kennis en ervaring vanuit de Krimpenerwaard.  
N.a.v. mededeling b wordt gememoreerd dat de volgende Klantenraadsvergaderingen plaatsvinden 
op maandag 13 juni resp. maandag 21 november 2022.  
 
4. De website www.samh.nl  
De leden van de Klantenraad hebben ervaren dat de toegang tot de kranten sterk verbeterd is. Het 
aantal foto’s dat via de beeldbank zichtbaar is neemt in een razend tempo toe. In eerder verzamelde 
basisgegevens blijven nu enorm veel fouten te zitten, alles meegerekend zeker 25.000, een erfenis 
van decennia analoog omgaan met data. Het verwerken daarvan vereist kennis van het systeem, 
maar vooruitlopend daarop wordt per item wel beter duidelijk gemaakt of er een suggestie tot 
verbetering of aanvulling is ingediend. Ook het aantal digitaal beschikbare kaarten ligt inmiddels op 
50 % .Bij het onderdeel ‘archieven’ is de presentatieverbetering nu aan de orde. De directeur stelt 
voor om dat in de volgende vergadering te agenderen. 
Opgeroepen wordt om elke onduidelijkheid of onjuistheid te blijven melden. De website blijft een 
vast aandachtspunt voor de Klantenraad 
 
5. Advisering aan vergadering Algemeen Bestuur SAMH van 30 maart 2022  
Kennis wordt genomen van de agenda  van de komende en het verslag van de vorige vergadering.  
De financiële stukken geven geen aanleiding tot opmerkingen. 
Naar aanleiding van het voorstel ‘keuze variant e-depot’ kan de Klantenraad zich –gezien de 
uitgangspunten en uitwerking – niet anders voorstellen dan dat het AB kiest voor variant 2 : één 
depotvoorziening voor het streekarchief + gemeenten en verwante gemeenschappelijke regelingen. 
Een monitor van de digitale infrastructuur van de gemeenten is van groot belang, want op dat punt 
zijn de gemeenten niet allemaal even ver. Met interesse neemt de Klantenraad kennis van de 
mogelijkheden van ‘linked open data’, waardoor alle beschikbare gegevens rond een thema 
(bijvoorbeeld IJsseldijk) snel beschikbaar kunnen komen.  
Piet Smit zal de AB-vergadering namens de Klantenraad bijwonen.1 

                                                           
1 Zijn verslag volgt na dit conceptverslag 

http://www.samh.nl/
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6. Thematisch overleg over a) de videotulen en b) de handleiding digitaal archiveren.  
Coretta Bakker geeft een presentatie over de zgn. videotulen en Michael Lucassen verzorgt een 
inleiding over de handleiding ‘Digitaal archief op orde’, die door SAMH is ontwikkeld samen met de 
PKN Gouda.  
De videotulen kunnen gezien worden als de eerste bestanden die thuishoren in het e-depot. Het gaat 
om het garanderen van toegankelijkheid, nu en in de toekomst. Het koppelen van beelden aan 
agenda en aan vergaderstukken via de website is mogelijk, maar wordt een probleem als dat niet via 
een standaard wordt aangeleverd en bewaard. 
Les 1 van de handleiding digitaal archiveren is: ga niet hybride werken, dus geen papieren archief 
aanhouden naast het digitale archief. Kies dan een datum in de toekomst dat je als organisatie in zijn 
geheel overgaat. Les 2 : weet als organisatie welke databestanden je hebt en hoe/ door wie die 
worden bijgehouden. Een gemeenschappelijke bewaarstrategie vraagt om meer centrale afspraken. 
Het principe van het archiveren als zodanig wijkt bij een digitaal archief principieel niet af van de 
aanpak bij een papieren archief. 
De papieren versie van de handleiding blijkt ter vergadering nog grif aftrek te vinden.  
 
7. Rondvraag 
Cor Revet meldt dat zich in de woning van de overleden Goudse huisschilder Piet Revet een op het 
oog compleet archief bevindt van het in 1894 gestarte schildersbedrijf P.J. Revet & Zonen. Nu ook de 
zoon is overleden wil hij zeker stellen dat dit archief in goede handen komt. 
 
8. Slotwoorden 
De voorzitter spreekt namens de Klantenraad woorden van waardering voor de rol van Sigfried 
Janzing als stimulator en beleidsontwikkelaar van het streekarchief en als plezierige gesprekspartner 
van de Klantenraad. 
De secretaris dankt de voorzitter voor zijn bereidheid om vanuit het bedrijfsleven te ondergaan hoe 
het bij de overheid toegaat en voor zijn leiding en sturing van de Klantenraad. 
Beide dankwoorden worden onderstreept met applaus en een bos bloemen. 
 
9. Sluiting 
Onder dankzegging sluit Jan Suyderhoud de vergadering om 22.00 uur. 
 
 
 
 
 
 
 

 
Wnd. voorzitter Piet Smit meldt n.a.v. zijn deelname aan de AB-vergadering van 30 maart jl.: 

• Het AB is tevreden over het jaarverslag 2021 (met klein positief resultaat) 

• De begroting is goedgekeurd onder de volgende aantekeningen: 
a) Er zit ergens een klein foutje in dat nog gecorrigeerd zal worden; 
b) Het AB wil de kosten voor het e-depot voorlopig apart gepresenteerd zien, totdat het 
onderdeel wordt van de normale bedrijfsvoering; 

• Het voorstel om met optie 2 (het streekarchief is verantwoordelijk voor het e-depot van alle 
betrokken gemeentes) is zonder enige discussie aangenomen. 

• Aan Coretta is gevraagd om de presentatie van het e-depot ook aan de Klantenraad te 
sturen. 


